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Referat fra FAU-møte 14.06.2022 

Tilstede: Mona Felumb 

 FAU 14/9 12/10 9/11 14/12 11/1 8/2 8/3 5/4 10/5 14/6 

1A Priyamwada Shripad Kulkarni v v v v  v V v   
1B Marianne Meling Rieber-Mohn v v v v v v V v   
2A Olav Syrstad  v v  v v V    
2B Mari-Marthe Apenæs Katt-Ugle   v   v     
3A Alexander Mikael Gaardendahl v  v v v  vara v   
3B Christine Biørnstad Wiig v v v v v v vara v v v 
3Bv Ellen Wesche Guttormsen       V    
4A Mariam Nodia v v v v  v v  v v 
4B Bård Vandvik v v v v  v  v  v 
5A Kjersti Moss v vara v vara  v v    
5B Helene Rocha v  v   v     
6A Mari Wahl Sande Nilsson v v vara v v  v   v 
6B Thomas Odiin  v v v  v   v v 
7A Marlina Andersen v          
7B Liz Tandberg v v v v v  v v v  
8A 

Claus Peter Poulsen 
v  v  v v Sirii 

Evju 
 v  

8B Katrine Amundsen v v    v     
8C Linn Therese Stokke     v v v v   
9A 

Astrid Bjerke 
v v v  v v v v Sigri

d M. 
v 

9B Lisa Kensit Hatlem v v  v  v v    
9Bv Ali Zeybeck   v        
9C Margrethe Lothe Johnson  v    v  v v v 
10A Hanne Hjelbak v  v v v v  v   
10B Tore Wilken Nitter Walaker v          
10C Stig Magne Rogstad v  v   v v v   
 Sigrid Moldestad v v v v v v v v v v 
            
 Totalt 26 representanter 19 15     14    

 
 

1. Mona- stedfortredende for Rektor informerer fra Skolen  
 
Elevtallene øker- kullene som ble busset er de trinnene som har lavt elevtall som forventet. 
Ungdomstrinnet størst utfordring – det manglet plass til 26 elever fra Bygdøy, dette ble løst i år ved 
at det ble opprettet en ekstra klasse på Uranienborg. Ruseløkka ser at dette med kapasiteten på 
ungdomstrinnet kan bli en utfordring også videre.  Det har også skjedd en endring fra tidligere år ved 
at flere fra Bygdøy nå ønsker seg til Ruseløkka.  
Skolen vil gå i dialog med undervisningsetaten for å få bedre oversikt på skolebehovet og 
kartleggingen av størrelsen på trinnene så det blir en bedre prosess rundt ungdomskole 
overgangen.  
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1år i nytt bygg – erfaringer så langt 
Glade for å være i nytt bygg- Det tar litt tid å «bo seg inn» - solskjerming er innvilget mot sør- men 
ikke mot nord.  Mye skinn og lys på skjermene også i vinduene som er mot nord. 
Nedre skolegård fungerer ikke godt, det er stadig situasjoner med ball som går ut i veien. 
Oppringinger fra kontorbyggene rundt med bekymrede tilskuere.  Det er svært usynlig hvor 
lokalmiljøet slutter og hvor skolegården starter.  
Pedagogisk jobber skolen også med å få tverrfaglig samarbeid, skolen har vært delt opp i 3 grupper 
i 4år.  
Diskusjon om nedre skolegård og utnyttelsen av den øvre skolegården- det er lite apparater som 
egner seg for mellomtrinnet. Ungdomsskoleelevene benytter ikke «tufte parken» den benyttes av 
voksne ifra nærområdet.  
 

2. Lekser ungdomstrinnet – informerer at det er tatt med tilbake til lærergruppa for 
planleggingsdagen i august at lekser må formidles på en enhetlig måte det skal ikke være uklart 
hvor en finner leksene eller hvor de skal leveres.   
FAU oppfordrer til bedre informasjon i forkant- ved oppstart av skoleåret slik at foreldrene på 
ungdomstrinnet er informert om hva de kan forvente og hva læreplanen og kompetansemål betyr.   
 

3. Prosjekt klassetur 
Mona gir innspill om at ambisjonsnivået på klasseturene må revurderes. Må turene være så lange 
og er det å reise utenlands viktig for samholdet og minnene? Forslag er også at turen kan skje i 9 
trinn da er det ikke eksamen og de knytter tettebånd i klassen som de har stor glede av i ettertid. 
Noe som de går glipp av om turen skjer rett før de er ferdige i ungdomsskolen.   Ruseløkka er en 
svært sammensatt elevgruppe, kanskje Norges mest sammensatte skole både med tanke på 
kulturell- og sosioøkonomisk bakgrunn.  
FAU ønsker å hjelpe ungdomstrinnet med en prosjektplan for å få til turer som alle kan være med på 
gjennom økt engasjementet, få frem hvilke turer hvert trinn kan ha som mål å jobbe mot slik at at 
alle kan bli med. Formidle om gratisprinsippet og bruke prosjektet til å bygge klassemiljø og bli kjent 
i foreldregruppa. 
 
Byrådet har nå sendt bestilling til bymiljøetaten om Løkkeveien. I bestillingen legges det opp til at 
midlertidig stenging videreføres, at planarbeid for permanent stengning igangsettes, og at behov for 
kollektivtrafikk løses utenfor denne traseen. Trafikkutvalget i FAU har ikke hatt mandat til å arbeide 
med Løkkeveien, men dette er gode nyheter for trafikk- og bymiljøet rundt skolen.  
 
I tillegg legges ved siste oppdatering på status rundt stenging av Ruseløkkveien. (hvor er 
vedlegget?)  Det er svar på spørsmål fra Venstre i komiteen. Her har ikke arbeidet kommet like 
langt, men i det minste finnes det en prosess der også. Som diskutert i siste FAU ser man 
utfordringer med 
trafikken her etter at skolen ble tatt i bruk, og det er viktig å holde fokus på dette. 
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4. Høstens natteravnvakter,  
 
det er berre å sette i gang rekrutering på neste års 9. og 10.trinn! 
 
19.08 - 8A 
26.08 - 8B 
02.09 - 8C 
09.09 - 9A 
16.09 - 9B 
23.09 - 9C 
14.10 - 10A 
21.10 - 10B 
28.10 - 10C 
04.11 - 8A 
11.11 - 8B 
18.11 - 8C 
25.11 - 9A 
02.12 - 9B 
09.12 - 9C 
 
5. Eventuelt  
Klasselister: FAU ber Skulen om at det på utviklingssamtalen på høsten blir et punkt på «arket» er å 
oppgi telefonnummeret På samme måte som det blir gjort for Fotofirmaet som tek klassebileta.  og 
om å melde seg opp på klasselista i skoleappen og at lærar tilbyr å hjelpe dei som ikkje veit kor dei 
legg til i appen om å bruke nokre minutt på dette.  Å dele kontaktopplysningar og vere tilgjengeleg er 
viktig for å kunne bli kjent og hjelpe innvolvere og informere i klassane.   
 

 


